
Zápis č. 7/7/2018 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
2. júla 2018 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. art. M. Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Informoval, že bol v zmysle uznesenia č. 142/2017 doručený už pred ostatným rokovaním aj 
materiál Návrh riešení a opatrení, ktoré by eliminovali dopady investičného dlhu a výpadku v 
príjmovej časti rozpočtu, ktoré majú vplyv na hospodárenie RTVS. Navrhol, aby bol 
prerokovaný v bode 4f. Rovnako v bode 4f navrhol aj Návrh na vymenovanie člena dozornej 
rady spoločnosti Media RTVS, s.r.o., keďže M. Kabát sa vzdal funkcie. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 73/2018: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5.  Aktuálny stav plnenia Zmluvy so štátom – projekt Generál (spravodajca M. Kákoš) 
6.    Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS – rozhlasové programové služby 

(spravodajca Ľ. Guman) 
7. Informácia o aktuálnom stave a rozvoji dopravného spravodajstva RTVS Zelená vlna 

(spravodajca I. Gallo) 
8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne 

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 74/2018 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

62.  Nevyhodnocuje sa.  

63.  Nevyhodnocuje sa.  

64.  Nevyhodnocuje sa.  

65.  Nevyhodnocuje sa.  

66.  Nevyhodnocuje sa.  

67.  Nevyhodnocuje sa.  

68.  Nevyhodnocuje sa.  

69.  Nevyhodnocuje sa.  

70.  Nevyhodnocuje sa.  

71.  Nevyhodnocuje sa.  

72.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že SOSR má nového šéfdirigenta p. Valentoviča. Informoval aj o účasti 
na zasadnutí EBU.  
P. Valentovič sa predstavil členom Rady RTVS a odprezentoval svoje zámery so SOSR. 
Tento orchester má podľa neho veľký potenciál. Plánuje zvýšiť počet hráčov.  
J. Rezník informoval, že od 1.8. bude mať Jednotka nového riaditeľa a na budúcom rokovaní 
bude informovať o tom, kto to bude. 
 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„Najvýznamnejší zdroj financovania RTVS (daňové príjmy) sú odhadované k 30.6.2018 vo 
výške 45,4 mil. € t.j. plnenie na 57,65 %. Polročný plán bol splnený.  
Druhý najvýznamnejší zdroj financovania (granty a transfery) sa odhaduje k 30.6.2018 vo 
výške 22,13 mil. €, z čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 13,13 mil.€ 
(STV 11,28 mil.€ a SRo 1,85 mil.€) a na investície 9,0 mil.€. Dňa 6.6.2018 prišli na účet 
RTVS finančné prostriedky vyplývajúce z dodatku zmluvy so štátom na rok 2018 vo výške 
9 129 360 € v štruktúre TV program 1 629 360 € a investície vo výške 7 500 000 €.   
Záväzné ukazovatele budú k I. polroku 2018 dodržané.“ 
M. Ťapák informoval, že televízna zložka naplnila všetky zákonné povinnosti. Informoval aj 
o jednotlivých programových dominantách za posledné obdobie.  
M. Dzurjanin informoval o programových dominantách SRo za posledné obdobie. Venujú sa 
predovšetkým festivalovej sezóne.  
V. Chuguryan informoval o vysielaní spravodajstva a publicistiky. 
D. Hushegyiová sa spýtala, kedy budú vysielaní Reportéri. 
J. Rezník uviedol, že prvá relácia pôjde okolo 15.9. a bude chodiť v pondelok večer ako 
chodila.  
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J. Chudík k spravodajstvu uviedol, že si cení iniciatívu RTVS, kedy pozvala do štúdia troch 
najvyšších ústavných činiteľov. Myslí si, že spravodajstvo sa objektivizuje, má pluralitné 
príspevky a jedinú pripomienku má k B. Dobšinskému, aby sa trochu krotil vo svojich 
vystúpeniach.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 75/2018 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
P. Kubica za DK skonštatoval, že k materiálu nemajú žiadne výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 76/2018: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník odprezentoval všetky predložené zámery. 
P. Kubica uviedol že všetky zámery boli na DK prerokované a DK s nimi súhlasí. 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 77/2018: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
P. Kubica informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemajú výhrady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 78/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
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Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Návrh riešení a opatrení, ktoré by eliminovali dopady investičného dlhu a výpadku 
v príjmovej časti rozpočtu, ktoré majú vplyv na hospodárenie RTVS 
I. Gallo uviedol, že ide o materiál, ktorý si vyžiadala Dozorná komisia RTVS. 
J. Rezník, že tento návrh riešení vyplýva z analýzy, ktorú pre RTVS vyhotivil externý subjekt. 
Ide o snahu zjednodušiť organizačnú štruktúru a riadenie interných kapacít.  
P. Kubica uviedol, že je to potrebné pravidelne sledovať a uvidí, kam sa to posunie. 
M. Kabát uviedol, že ide o nejaký rámec opatrení, ktorý treba konkretizovať, ale ako rámcový 
materiál to akceptuje a je slušný.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 79/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Návrh riešení a opatrení, ktoré by eliminovali 
dopady investičného dlhu a výpadku v príjmovej časti rozpočtu, ktoré majú vplyv na 
hospodárenie RTVS. 

  
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Návrh na vymenovanie člena dozornej rady spoločnosti Media RTVS, s.r.o. 
I. Gallo informoval, že Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 o RTVS 
navrhuje kandidátov na členov dozornej rady obchodnej spoločnosti, ktorá je vyberateľom 
úhrady za služby verejnosti v oblasti vysielania poskytované Rozhlasom a televíziou 
Slovenska podľa osobitného predpisu, a navrhuje kandidátov na členov dozorného 
orgánu inej obchodnej spoločnosti podľa § 6 ods. 2, ak sa v nich dozorný orgán 
zriaďuje. 
Členovia Dozornej rady boli vymenovaní v decembri 2017, lenže od vtedy sa M. Kabát vzdal 
funkcie a je potrebné dovoliť jedného člena. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 80/2018: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. n) zákona č. 532/2010 o RTVS navrhuje za kandidáta 
na člena dozornej rady Media RTVS, s.r.o.: Mgr. Peter Kubica. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Aktuálny stav plnenia Zmluvy so štátom – projekt Generál (spravodajca M. 

Kákoš) 
Členovia Rady RTVS v zmysle čl. 9 bod 2 Rokovacieho poriadku Rady RTVS odhlasovali, že 
sa tento bod prerokuje v neverejnom režime.  
I. Gallo po neverejnej časti predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať:  
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Uznesenie č. 81/2018: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala informáciu o aktuálnom stave projektu Generál, 
b) žiada GR RTVS, aby predložil na najbližšie rokovanie Rady RTVS materiál, ktorý 

bude obsahovať riešenie situácie v súvislosti s projektom Generál a jeho možné 
dopady na hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania s verejnými 
prostriedkami RTVS. 
 

Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy,  
D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS – rozhlasové programové 
služby (spravodajca Ľ. Guman) 

I. Gallo uviedol, že na základe dohody z ostatného rokovania bol predložený písomný 
materiál aj o letnej programovej štruktúre SRo.  
M. Dzurjanin stručne odprezentoval letnú programovú štruktúru. 
Ľ. Guman uviedol, že ako spravodajca nemá k materiálu nič, je kompletný a hutný. Spýtal sa, 
či by Rádio_FM nemohlo mapovať aj veľké festivaly v Európe. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenia a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 82/2018: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o letnej programovej štruktúre RTVS 
– rozhlasové programové služby 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. 
Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Členovia Rady RTVS sa dohodli, že bod Informácia o aktuálnom stave a rozvoji dopravného 
spravodajstva RTVS Zelená vlna prerokujú na najbližšom rokovaní. 
 
7. Sťažnosti a podnety 
Členovia Rady RTVS sa dohodli, že sa pracovná skupina bude podnetom venovať a pripraví 
návrhy na odpovede.  
Rovnako pracovná skupina odprezentovala odpovede na podnety z minulého rokovania 
a členovia rady sa dohodli na spôsobe a forme odpovedania na ne. 
 
8. Rôzne  
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 9.7.2018. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
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Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

